
Kova dėl Kolegijos išlikimo tęsiasi. Panevėžyje lankėsi Seimo švietimo
komiteto nariai

Spalio 12 d. Panevėžio kolegijoje viešėjo LR Seimo Švietimo komiteto nariai.

Komiteto nariai susipažino su kolegijos mokymo baze, Taikomųjų tyrimų ir inovacijų centru,
bendravo su aukštosios mokyklos bendruomene ir socialiniais partneriais.

Susitikime su Švietimo komiteto nariais kolegijos socialiniai partneriai kategoriškai pasisakė
prieš kolegijos jungimą. Jų nuomone, Panevėžio kolegija privalo išlikti savarankiška aukštąja
mokykla, pabrėžė jos svarbą verslų ir regiono vystymui.


